

**Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada**  
**ADDENDUM FIVE / ADDENDUM CINQ**  
**August 5, 2021 / 5 août 2021**  
**30000243**

Standing Offer for Civil and Marine Engineering Services in Nova Scotia / Offre à commandes pour les services d'ingénierie maritime et civil en Nouvelle-Écosse

**QUESTION #1**

In Section R2.4 one senior personnel is being evaluated. In section 2.5 a senior engineer is included as one of the in house rehoused being evaluated. Please confirm if this person is meant to be the same person, and if they are being evaluated twice.

**RESPONSE #1**

This person can be the same person, or it can also be 2 different person. Points are allotted as per the rating criteria. In the case of being the same person, he or she will be evaluated per rating criteria in each of the section 2.4 and 2.5 respectively.

---

**QUESTION #1**

Dans la section R2.4, un cadre supérieur est évalué. Dans la section 2.5, un ingénieur principal est inclus comme l'un des relogements internes évalués. Veuillez confirmer si cette personne est censée être la même personne et si elle est évaluée deux fois.

**RÉPONSE #1**

Cette personne peut être la même personne ou 2 personnes différentes. Les points sont attribués selon les critères de notation. Dans le cas où il s'agit de la même personne, il ou elle sera évalué selon les critères de notation dans chacune des sections 2.4 et 2.5 respectivement.